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Sak nr Tema Beslutning/Vedtak

01

Felles/bli kjent
- Alle til stede. Tore meldt

forfall på forhånd

02

Hva har skjedd i klassene?

03 Frukt i skolen?
- ønsker ikke dette basert

på tidligere erfaringer
- tenker ungene kan ha med

frukt hjemmefra

04

Årshjul 2023/24

Foreløpige FAU samlinger:
- 14.10.
- 11.11.
- 9.12.
- 09.01.
- SMU – 21. oktober 2024 Ingvild, Yvonne,

Tore og Kari

05

FAU-representantenes hjørne
- savner årshjul ift hva som

forventes av
klassekontaktene. Hvor
mye skal gjennomføres?

- Gjøre likt på trinn i størst
mulig grad

- ha en god
informasjonsflyt, det
forventes at
klassekontaktene snakker
sammen på tvers av trinn

- felles forslag på hvor mye
som skal inn i klassekassen
hvert år, så velger den
enkelte familie hvor mye
man kan avse



- ønsker at det skal bli valgt
fau-representanter/klasse
kontakter for alle årene på
skolen

- evt lage en liste over alle
verv og folk kan velge ut i
fra hva som passer den
enkelte, spille på ulike
styrker.
“Dugnadsgrupper”,
klassekontakter, FAU etc

- få videreformidle at
Bærlandshuset er et lokale
folk kan leie til sosiale
tilstelninger som
“Nissefest” etc etc.

06 Rektors hjørne:
- Satsingsområder

- Fraværsrutinen + skriv om alvorlig

skolefravær

- Div

o Fau-leder på storsamling

o Dugnader

- Satningsområder til
Bærlaand skole, “Hele
mennsket”. Aktiv og fysisk
læring. Friluftsliv. Trygt og
godt læringsmiljø. Kritisk
tenkning og dialogisk
undervisning.

- Fraværsrutinen. Hva er
bekymringsfullt fravær?
Skal kalle inn foresatte og
elev sammen med
helsesykepleier.

- laget et skriv under
utprøving “Hver dag
teller!”

- hvordan ta høyt fravær på
et tidlig stadie

- tiltenkt først og fremst
som informasjon til de det
konkret gjelder, gjerne
flere

- Burde denne ligge på
skolens hjemmeside? FAU
stiller seg positive til dette

- informere om det på
vårens foreldremøte

- Fau leder inviteres til neste
storsamling, noe hun
takker ja til

07

Annet
-

- “Klatreskråen” blir stengt i
en periode pga
vedlikehold

- Dugnader på stol og
benker. Et alterantiv å



høre med Vibemyr
skoleverskted

- økonomi ift leirskole, hva
kan FAU bidra med for at
dette skal kunne fortsette

- 106.000 på konto til FAU,
hvordan skal man
disponere disse fremover?

- Skidag, skal FAU sponse
buss? Det koster 25.000

-

- Neste møte 14.10

Referent Yvonne Oftedal


